
Благодаря, че ви има! 

Ние сме едно от децата на Българската коледа, благодарение на което сме добре. Страдаме от 
юношески артрит и с подкрепата на добрите хора живеем и растем нормално. 

Да бъдем съпричастни! 

Лилия Димитрова 

04.12.2012г. 

 


